
MOTHER AND BABY 
IN ONE ROOM

At Mediclinic, to make your baby happier, we keep your baby with you 
in the room. It is safer and reduces the risk of infection from others.  It 
helps you to learn about your baby and start parenting. It helps you to 
read your baby’s feeding cues and to breastfeed your baby whenever 
he wants, day and night (eight to 12 times a day). This reminds your 
body to produce milk. The more you breastfeed, the more milk you 
will produce. Giving other drinks or food or using dummies in the 
early weeks can reduce your milk which will not protect your baby 
against illness as effectively. If you have questions or problems, don’t 
wait, contact our lactation consultants.
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الأم والرضيع في 
غرفة واحدة

في ميديكلينيك، نضع رضيعك معكِ في نفس الغرفة لجعله أكثر سعادة. ويُعد هذا 
ف  الأمر أكثر أماناً ويقلل خطر الإصابة بالعدوى من الآخرين. ويساعدكِ في التعرُّ

على رضيعك وبدء مرحلة الأمومة. يساعدكِ هذا الأمر في قراءة التلميحات الخاصة 
نك من إرضاعه وقتما يشاء نهاراً وليلًا )8 إلى  برغبة رضيعك في تناول الطعام ويُمَكِّ

12 مرة يومياً(. الأمر الذي يحث جسمك على إنتاج الحليب. وكلما أرضعتِ طفلك، 
زادت كمية الحليب التي يفرزها ثديك. إن إعطاء طفلك مشروبات أو أطعمة أخرى 

أو استخدام دمى خلال الأسابيع الأولى يعمل على تقليل كمية الحليب وهو الأمر 
الذي يؤدي إلى عدم حماية طفلك من الأمراض بالفاعلية المطلوبة. إذا كان لديكِ أي 

أسئلة أو مشكلات، فلا تنتظري واتصلي باستشاريي الرضاعة الطبيعية لدينا.


